

Bus Registration Form for A / Y 2023 – 2024

Dear Parents, Liwa International School-Falaj Hazza is pleased to offer parents the prospect of transporting their children to and/or from school. The following basic rules are dictated by ITC and ADEK, and need to be understood and obeyed in order to ensure that we provide a safe and comfortable journey for our students.

Undertake the following:

1. That the designated person will be available to receive my child (ren) under 11 years of age from the bus at the scheduled time and place.
2. To provide the school with necessary contact information and update the same as necessary.
3. To pick up my child (ren) under 11 years of age from school if they are returned there due to unavailability of person to receive them at the designated bus stop.
4. To pay the full bus fees regardless of the number of times my child/ren use/s the bus. This includes situations such as the outbreak of COVID_19 or any similar situations.
5. To pay the cost of any damage caused by my children.
6. Notify the school if you have moved to a new address within the past month, keeping in mind that the school is not obligated to provide a bus if the location is not covered or if there are no available seats.

To educate my children regarding safety during the school bus journey, especially while waiting for the bus, boarding and disembarking, and instruct them to observe the following:

1. Reach the assigned bus stop 5 minutes before the specified time bearing in mind that as per ITC instructions.
2. Refrain from breaking safety rules or endangering one's own life or the lives of others.
3. Remain in the bus until reaching the destination.
4. Remain seated during the journey and use seat belts.
5. Abide by the instructions of the bus supervisor and bus driver for own and general interest.
6. Refrain from misbehaving or engaging in any aggressive or hurtful behavior.
7. Respect the DoT rules by refraining from eating or drinking in the school bus for own safety (to avoid choking due to sudden stopping of the bus) and the safety of fellow students (who might have excessive food allergies).
8. Report to the school administration if school buses are not clean, or in case of any misbehavior by drivers, escorts or other students.

I understand the school has a right to ban my child from using the school transport service if:

1. He/she repeatedly violates the safety regulations or endangers himself/herself or others while on the bus.
2. He/she continues to misbehave or creates a nuisance or participates in any inappropriate or aggressive behavior toward other students after receiving three notices of misconduct during one academic year.
3. The parent picked up his/her children registered in bus services without prior permission of school administration.

The School may retain a certain amount of the tuition fees in any of the following cases:

1. If a student attends any part of week one of the term or fails to show up at all without the Parent/Guardian notifying the School in writing sufficiently advance before the beginning of a term. In such a case, the School may retain the value of the registration or re-registration fees.
2. If a student attends from one week and up to three weeks in a term, the School may retain the value of one full month of tuition fees.
3. If a student attends over three weeks and up to six weeks in a term, the School may retain the value of two full months of tuition fees.
4. If a student attends over six weeks in a term, the School may retain the full-term fee.

NO.	Student Name	Student ID	Grade	Father's mobile	Mother's mobile	Address
1						
2						
3						
4						
5						
6						
School Family ID		Parent's name		Parent's Signature		Date

Thank you for your co-operation
School Administration

نموذج تسجيل الحافلة المدرسية للعام الدراسي 2023 / 2024

يسر مدرسة ليوا الدولية - فلج هزاع أن توفر لأولياء الأمور فرصة الاستفادة من المواصلات المدرسية لأبنائهم إلى / أو من المدرسة. وفي هذا الإطار، من الضرورة القصوى الالتزام بالقواعد الأساسية الصادرة عن مركز النقل المتكامل ودائرة التعليم والمعرفة من أجل إعطائنا الفرصة لتوفير الراحة والسلامة لأبنائنا الطلاب.

أتعهد بما يلي :

1. أن يتواجد الشخص المحدد من قبلي عند نقطة الوصول لاستقبال أبنائي الذين تقل أعمارهم عن 11 سنة في المواعيد المحددة من قبل المدرسة .
2. تزويد المدرسة بالبيانات اللازمة للتواصل معي وتحديثها كلما لزم .
3. استلام أبنائي الذين تقل أعمارهم عن 11 سنة من المدرسة في حال اعادتهم اليها بسبب عدم تواجد من يستقبلهم عند نقطة الوصول المحددة .
4. دفع رسوم الباص كاملة بصرف النظر عن عدد مرات استخدام ابني/ أبنائي للباس .
5. دفع تكاليف إصلاح أي أضرار يتسبب فيها أبنائي للحافلة .
6. إبلاغ المدرسة في حال الانتقال إلى سكن جديد (قبل شهر) علماً بأن المدرسة لا تلتزم بتوفير حافلة في حال كان الموقع لا تغطيه الحافلات أو لا يتوفر مقعد متاح.

توعية أبنائي بأهمية السلامة أثناء الرحلة وخاصة عند انتظار الحافلة والصعود والنزول منها والالتزام بما يلي:

1. التواجد في نقطة التجمع 5 دقائق قبل الوقت المحدد علماً بأن الباص لن ينتظر أي طالب متأخر، وذلك بحسب تعليمات مركز النقل .
2. عدم مخالفة أنظمة السلامة أو تعريض حياتهم أو حياة الآخرين للخطر داخل الحافلة.
3. عدم مغادرة الحافلة قبل الوصول للمدرسة أو نقطة الوصول المحددة.
4. الجلوس طوال فترة الرحلة في مقاعدهم وربط أحزمة الأمان بإحكام.
5. احترام إرشادات مشرفة الحافلة والسائق حرصاً على السلامة الشخصية والعامّة
6. عدم إساءة التصرف أو التسبب بالازعاج أو المشاركة في أي مشاكل أو سلوكيات عدائية
7. الالتزام بقوانين دائرة النقل بعدم تناول الطعام أو الشرب داخل الحافلة حفاظاً على سلامة الطالب (من حيث احتمالية الاختناق أثناء الأكل أو الشرب في حال التوقف المفاجيء للحافلة) وزملائه (ممن قد يكون لديهم حساسية مفرطة ضد أطعمة معينة).
8. إبلاغ ادارة المدرسة عن أي مخالفة تتعلق بنظافة الحافلة المدرسية أو سوء تصرف السائق أو المرافقة أو الطلاب.

كما أقر بأنه بات معلوماً لدي بأنه يحق للمدرسة منع خدمة المواصلات في الحالات التالية :

1. إذا استمر الطالب في مخالفة أي من أنظمة السلامة أو عرض نفسه أو حياته أو حياة الآخرين للخطر أثناء الرحلة .
2. إذا استمر الطالب في إساءة التصرف والتسبب في الازعاج أو المشاركة في أي تصرفات غير لائقة أو عدائية تجاه الطلاب الآخرين بعد إنذاره خطياً " ثلاث مرات أثناء العام الدراسي الواحد.
3. في حال قام ولي الأمر بإيصال ابنه /ابنته /أبنائه المسجلين في خدمة الباص إلى البيت دون إذن مسبق من إدارة المدرسة.

رسوم المواصلات

يجوز أن تحتفظ المدرسة بمبلغ محدد من الرسوم في الحالات التالية:

1. إذا التحق الطالب بالمدرسة لأي مدة من الأسبوع الأول في الفصل الدراسي ، أولم يلتحق بالمدرسة ولم يعلم ولي الأمر المدرسة بذلك كتابياً قبل بدء الدراسة الفعلية بوقت كافي (عندها يحق للمدرسة الاحتفاظ برسوم التسجيل) .
2. إذا التحق الطالب بالمدرسة مدة أسبوع إلى ثلاثة أسابيع في الفصل الدراسي، يحق للمدرسة الإبقاء على قيمة شهر كامل من الرسوم.
3. إذا التحق الطالب بالمدرسة مدة تزيد عن ثلاثة أسابيع إلى ستة أسابيع كحد أقصى في الفصل الدراسي، يحق للمدرسة الاحتفاظ بقيمة شهرين كاملين من الرسوم.
4. إذا التحق الطالب بالمدرسة مدة تزيد عن ستة أسابيع في الفصل الدراسي، يحق للمدرسة الاحتفاظ بقيمة الرسوم كاملة للفصل الدراسي.

م	اسم الطالب	رقم الطالب	الصف	هاتف الأب	هاتف الأم	العنوان
1						
2						
3						
4						
5						
6						
رقم العائلة المدرسي		اسم ولي الأمر		توقيع ولي الأمر		التاريخ

شاكرين حسن تعاونكم
إدارة المدرسة